
Schriftelijke vragen aan het college 

Tennis Sportlaan 

In de oordeelsvormende vergadering van 22-10-2024 over de uitbreiding van 1 baan bij de 
tennisclub is de toezegging gedaan (brief aan de Raad van 15-10-2024) dat het nog uit te werken 
convenant na vaststelling aan de raad zou worden toegezonden. Dit convenant gaf mede de 
doorslag om akkoord te gaan met de uitbreiding van deze baan en de onttrekking van 20 
parkeerplaatsen en het opknappen van het parkeerterrein. 

Onze fractie heeft het concept convenant alsmede het definitieve convenant onder ogen 
gekregen en heeft hier een aantal vragen over. In het convenant wordt gesproken over 
ALGEMENE “maatwerkvoorschriften” waarbij de belangen van de omwonende en All Out 
worden gerespecteerd. 

In het gemeenteblad van Aalsmeer van 28-11-2024 09.00, zaaknummer; Z24-099968 is het 
volgende te lezen; 

“Burgemeester en wethouders van de gemeente Aalsmeer hebben besloten 
Maatwerkvoorschriften vast te stellen ten behoeve van de uitbreiding van de Tennisvereniging 
All Out. 

Toelichting op het besluit 

Dit besluit heeft betrekking op het aan de Sportlaan 43A te Aalsmeer gelegen tennispark van 
Tennisvereniging All Out en strekt ertoe maatwerkvoorschriften op grond van artikel 8.42 van de 
Wet milieubeheer (verder; Wm) juncto artikel 2.20 van het Activiteitenbesluit milieubeheer 
(verder; Abm) vast te stellen. 

Het besluit vloeit voort uit het feit dat het tennispark zal worden uitgebreid met één nieuwe 
tennisbaan. Uit het daarvoor ingediende geluidsonderzoek waarin de gehele inrichting is 
beoordeeld blijkt dat in de avondperiode niet voldaan kan worden aan de geluidsnormen zoals 
vastgesteld in artikel 2.17 lid 1 van het Abm. Ook tijdens de incidentele bedrijfssituatie (zoals 
toernooien) kan niet voldaan worden aan de geluidsnormen. Derhalve dienen 
maatwerkvoorschriften ten aanzien van de geldende geluidsniveaus bij de omliggende 
woningen gesteld te worden.” 

Link; https://zoek.officielebekendmakingen.nl/gmb-2024-
501429.html?utm_campaign=20241203&utm_medium=email&utm_source=boub_mo&utm_ter
m=0358  

Vragen aan het college: 

1. Wat wordt bedoeld met maatwerkvoorschriften? 
2. Waarom is het college bereid overlast middels deze voorschriften goed te keuren? 
3. Wordt hiermee het convenant overruled en is het daarmee overbodig? 
4. Zijn deze maatwerkvoorschriften nadelig voor de omwonenden en voordelig voor de 

tennis of andersom? 
5. Wat gaat de wethouder doen indien deze maatwerkvoorschriften nadelig zijn voor 

de omwonenden? 
6. Het lijkt nu alsof de bedrijfsvoering van de tennisbaan voorrang krijgt op de al veel 

langer bestaande woonwijk. Hoe kijkt het college hier tegenaan? 

https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fzoek.officielebekendmakingen.nl%2Fgmb-2024-501429.html%3Futm_campaign%3D20241203%26utm_medium%3Demail%26utm_source%3Dboub_mo%26utm_term%3D0358&data=05%7C02%7C%7C173500597d384b1f9e4e08dd347f97bb%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C638724444808899361%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=JcFbpCc5H17gFuW%2BHKy2bY%2FZQ3yCO3MyOq3CQobEMqc%3D&reserved=0
https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fzoek.officielebekendmakingen.nl%2Fgmb-2024-501429.html%3Futm_campaign%3D20241203%26utm_medium%3Demail%26utm_source%3Dboub_mo%26utm_term%3D0358&data=05%7C02%7C%7C173500597d384b1f9e4e08dd347f97bb%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C638724444808899361%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=JcFbpCc5H17gFuW%2BHKy2bY%2FZQ3yCO3MyOq3CQobEMqc%3D&reserved=0
https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fzoek.officielebekendmakingen.nl%2Fgmb-2024-501429.html%3Futm_campaign%3D20241203%26utm_medium%3Demail%26utm_source%3Dboub_mo%26utm_term%3D0358&data=05%7C02%7C%7C173500597d384b1f9e4e08dd347f97bb%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C638724444808899361%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=JcFbpCc5H17gFuW%2BHKy2bY%2FZQ3yCO3MyOq3CQobEMqc%3D&reserved=0


 

In de VNG brochure Bedrijven en Milieuzoneringen staat dat voor tennis een afstand van 50 
meter tot woningen moet worden aangehouden. Dit zijn nationaal geldende richtlijnen. 

7. Is dit bij het college bekend? Zo ja, waarom wordt hier niet aan voldaan. 

Als deze afstand in acht wordt genomen blijkt dat alleen de banen 9, 10 en 11 aan de richtlijnen 
voldoen. Ook de nieuw aan te leggen baan voldoet hieraan.  

8. Waarom wordt dit toegestaan? 

 

In afwachting van de antwoorden, met vriendelijke groet, 

Fractie FlorAalsmeer 

Dirk Biesheuvel 

 

 

 


